



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Variation Order
MAR-VAR-2017-022

FISHERIES ACT

Maritimes Region
Close Time
Variation Order 2017-022

The Regional Director-General, Maritimes Region, Department of Fisheries and Oceans, pursuant to subsection 6.(1) of the *Fishery (General) Regulations*, hereby makes the annexed Order varying the close time for fishing for eels in Lingan Bay, Cape Breton County, Nova Scotia.

Dated at Dartmouth, Nova Scotia, this **27** day of February, 2017.

Morley Knight
Regional Director-General
Maritimes Region



ORDER VARYING THE CLOSE TIME FOR FISHING FOR EELS

Short Title

1. This Order may be cited as the Maritimes Close Time Variation Order MAR-VAR-2017-022.

Variation

2. The Maritimes Region Close Time Variation Order 2002-115 is hereby revoked.
3. The close time for eels as fixed by Subsections 37.(1) and 37.(1.1) of the *Maritime Provinces Fishery Regulations, 1993* and set out in Column III of item 1 and 2 of the Table to subsection (1) is hereby varied so that no person shall fish for eels in the area described in Column I using a method set out in Column II during the close time set out in Column III of the Table of this order.

TABLE

Item	Column I Vessel	Column II Type of Gear	Column III Close Time
1	a) That portion of the inland waters of Nova Scotia enclosed by a straight line joining the following points in the order in which they are listed. From grid reference 727952E 5124297N to grid reference 729052E 5122027N thence to grid reference 726352E 5120627N thence to grid reference 724982E 5120427N thence to grid reference 723602E 5122487N thence to grid reference 727952E 5124297N. Refer to map Sydney 11 K/1 Edition 4.	(1) Eel Traps (2) Eel Pots (3) Eel Spears	Jan. 1 to Dec. 31
2	b) That portion of the inland waters of Nova Scotia enclosed by a straight line joining the following points in the order in which they are listed. From grid reference 727952E 5124297N to grid reference 729052E 5122027N thence to grid reference 726352E 5120627N thence to grid reference 724982E 5120427N thence to grid reference 723602E 5122487N thence to grid reference 727952E 5124297N. Refer to map Sydney 11 K/1 Edition 4.	(1) Eel Traps (2) Eel Pots (3) Eel Spears	Jan. 1 to Dec. 31
<p><u>Note:</u> When the boundary of an area is expressed in grid references, those grid references are based on the Universal Transverse Mercator Grid system set out on the National Topographic Series Map, Scale 1:50,000 published by the Department of Energy, Mines and Resources. (North American Datum 1983)</p>			



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Variation Order
MAR-VAR-2017-022

Coming Into Force

4. This Order shall come into force on March 1, 2017 and remain in force unless otherwise revoked, at which time the closed time shall revert to that set out in said Regulations.



Variation Order
MAR-VAR-2017-022

NOTICE

The Regional Director-General, for the Department of Fisheries and Oceans, Maritimes Region gives notice that the Close Time Variation Order MAR-VAR-2017-022 is in effect so that recreational and commercial fishing for eels in Lingan Bay or the tributaries which flow into Lingan Bay inside a straight line drawn through the following coordinates in the order in which they are listed is prohibited from January 1 to December 31.

From grid reference 727952E 5124297N to grid reference 729052E 512202N thence to grid reference 726352E 5120627N thence to grid reference 724982E 5120427N thence to grid reference 723602E 5122487N thence to grid reference 727952E 5124297N. Refer to map Sydney 11 k/1 edition 4.

Note: When the boundary of an area is expressed in grid references, those grid references are based on the Universal Transverse Mercator Grid system set out on the National Topographic Series Map, Scale 1:50,000 published by the Department of Energy, Mines and Resources. (North American Datum 1983)

The Maritimes Region Close Time Variation Order 2002-115 is hereby revoked.

This closure will remain in effect unless this order is revoked.

For more information please contact your local fishery officer.

Morley Knight
Regional Director-General
Maritimes Region



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Ordonnance de Modification
MAR-VAR-2017-022

LOI SUR LES PÊCHES

Ordonnance de modification
d'une période de fermeture dans
la région des Maritimes 2017-022

En application du paragraphe 6.(1) du *Règlement de pêche (dispositions générales)*, le directeur général régional du ministère des Pêches et des Océans de la région des Maritimes prend l'ordonnance ci-jointe, modifiant la période de fermeture de la pêche de l'anguille dans la baie Lingan, comté du Cap-Breton, Nouvelle-Écosse.

Fait à Dartmouth (Nouvelle-Écosse) le 27 février 2017.

Morley Knight
Directeur général régional
Région des Maritimes



Ordonnance de Modification
MAR-VAR-2017-022

ORDONNANCE DE MODIFICATION DE LA PÉRIODE DE
FERMETURE DE LA PÊCHE DE L'ANGUILLE

Titre abrégé

1. Ordonnance de modification d'une période de fermeture dans la région des Maritimes MAR-VAR-2017-022.

Modification

2. L'ordonnance de modification de périodes de fermeture dans la région des Maritimes 2002-115 est par la présente abrogée.
3. La période de fermeture de la pêche de l'anguille, établie aux paragraphes 37.(1) et 37.(1.1) du *Règlement de pêche des provinces Maritimes de 1993* et indiquée à la colonne III des numéros 1 et 2 du tableau du paragraphe (1) est par la présente modifiée, de sorte qu'il est interdit à quiconque de pêcher l'anguille dans les eaux décrites à la colonne I du tableau de la présente ordonnance, par les méthodes et pendant la période de fermeture décrites respectivement aux colonnes II et III de ce tableau.

TABLEAU

Numéro	Colonne I Bateau	Colonne II Type d'engin	Colonne III Période de fermeture
1	a) La partie des eaux intérieures de la Nouvelle-Écosse située en deçà d'une droite reliant les points correspondants aux références de quadrillage suivantes, dans l'ordre où elles sont énumérées : 727952E 5124297N à 729052E 5122027N à 726352E 5120627N à 724982E 5120427N à 723602E 5122487N à 727952E 5124297N. Se reporter à la carte Sydney 11 K/1 Édition 4.	1) Piège à anguille 2) Nasse à anguille 3) Foène à anguille	Du 1 ^{er} janv. au 31 déc.
2	b) La partie des eaux intérieures de la Nouvelle-Écosse située en deçà d'une droite reliant les points correspondants aux références de quadrillage suivantes, dans l'ordre où elles sont énumérées : 727952E 5124297N à 729052E 5122027N à 726352E 5120627N à 724982E 5120427N à 723602E 5122487N à 727952E 5124297N. Se reporter à la carte Sydney 11 K/1 Édition 4.	1) Piège à anguille 2) Nasse à anguille 3) Foène à anguille	Du 1 ^{er} janv. au 31 déc.
Remarque : Lorsqu'une zone est délimitée par des coordonnées de quadrillage, celles-ci sont fondées sur la grille de Mercator transverse universelle de la carte de la Série nationale de référence cartographique à l'échelle 1/50 000 ^e , publiée par le ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources (Système géodésique nord-américain de 1983).			



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Ordonnance de Modification

MAR-VAR-2017-022

Entrée en vigueur

4. La présente ordonnance prend effet le 1 mars 2017 et restera en vigueur jusqu'à la date de son abrogation, date à laquelle la période de fermeture indiquée dans le règlement susmentionné sera rétablie.



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Ordonnance de Modification

MAR-VAR-2017-022

AVIS

Le directeur général régional du ministère des Pêches et des Océans de la région des Maritimes fait savoir aux intéressés que l'ordonnance de modification d'une période de fermeture MAR-VAR-2017-022 est en vigueur, de sorte que du 1^{er} janvier au 31 décembre, il est interdit de pratiquer la pêche récréative et la pêche commerciale de l'anguille dans la baie Lingan ou dans les tributaires qui se jettent dans la baie Lingan en deçà d'une droite reliant les points correspondants aux références de quadrillage suivantes, dans l'ordre où elles sont énumérées:

Références de quadrillage 727952E 5124297N à 729052E 5122027N à 726352E 5120627N à 724982E 5120427N à 723602E 5122487N à 727952E 5124297N. Se reporter à la carte SYDNEY 11 K/1 EDITION 4.

Remarque : Lorsqu'une zone est délimitée par des coordonnées de quadrillage, celles-ci sont fondées sur la grille de Mercator transverse universelle de la carte de la Série nationale de référence cartographique à l'échelle 1/50 000^e, publiée par le ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources (Système géodésique nord-américain de 1983).

L'ordonnance de modification de périodes de fermeture dans la région des Maritimes 2002-115 est par la présente abrogée.

Cette interdiction restera en vigueur jusqu'à l'abrogation de la présente ordonnance.

Pour avoir de plus amples renseignements, prière de communiquer avec l'agent des pêche local.

Morley Knight
Directeur général régional
Région des Maritimes